
Title (en)
Labelling machine with lifting device

Title (de)
Etikettiermaschine mit einer Hebevorrichtung

Title (fr)
Machine d'étiquetage dotée d'un dispositif de levage

Publication
EP 2762414 A1 20140806 (DE)

Application
EP 13191869 A 20131107

Priority
DE 102013201768 A 20130204

Abstract (en)
The labeling machine (100) has labeling units (105) that are arranged on the periphery of a labeling carousel (101) with interchangeable gripper
cylinders (108). A lifting device (102) transports the machine components and other objects, particularly the gripper cylinders at the periphery of the
labeling machine. The lifting device is arranged in a central position on an upper side of the labeling machine. The lifting device is designed as a
manipulator that supports the lifting of goods. The lifting device comprises multiple lifting elements (107).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Etikettiermaschine (100) zum Etikettieren von Behältern wie beispielsweise Flaschen, mit einem Etikettenkarussell (101)
und daran anordenbaren Etikettieraggregaten (105) mit austauschbaren Greiferzylindern (108), dadurch gekennzeichnet, dass eine Hebevorrichtung
(102) an der Etikettiermaschine vorgesehen ist, die geeignet ist, Maschinenteile und andere Gegenstände, insbesondere Greiferzylinder, die sich an
der Peripherie der Etikettiermaschine befinden können, zu transportieren.
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